
17. og 18. Februar 2018 
  
Oppdatering av økonomien 
  
Der er veldig mange som ikke betaler kontingent innen fristen, 25.01. Dette gjør det svært vanskelig 
å ha oversikt over hvor mange medlemmer vi har i foreningen. 
Det er også mange som ikke har betalt egenandelen til landsmøtet, innen fristen.  
Solveig jobber med saken om sædbank, analyse og problematikk om fertilitetsbehandling. 
Vi er også innmeldt i FFO sitt skolenettverk og får referat fra møtene der. Vi får også innkalling til 
møtene. 
  
Orientering om søknadsprosessen. Pengene fra BUFDIR er ikke kommet. 
Samling av likepersons-møte-rapportene fra samlingene i høst. Disse skal sendes inn til BUFDIR. 
Valg 18. Vi søker om å evt. utvide styret med en person. 
Overtakelse og fordeling av Sissel sine oppgaver når hun trer ut av styret. 
Laget program og arbeidsfordeling i styret, til Landsmøtet i mars 18. 
Drøftet Slørdal sitt utspill om evnt. innmelding av mange med karotype XYY. Hvordan skal dette 
løses, evt. undergruppe i foreningen? 
Solveig sitt møte med Snøball-film om evt. produksjon av film og finansiering gjennom 
Extrastiftelsen? Hvordan jobber vi videre? 
Gørill stiller opp på møte i Oslo, med forskningsgruppen bak XXY Nordic, uken før Landsmøtet 


